
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                     

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Rečník 0  

Uveďte prosím do zasadacej miestnosti Ladislava Bujňáka, dobrý deň, vítam vás. V podstate 

sa.  

Sudca Ladislav Bujňák úspešne absolvoval 2 3. Septembra 2 0 2 4 výberové konanie 

na funkciu predsedu Okresného súdu Trebišov, ktoré sa uskutočnilo na ministerstve 

spravodlivosti Slovenskej republiky, pán sudca, kontrolná komisia číslo 5 v spolupráci 

s kanceláriou Súdnej rady preverila, či naďalej spĺňate predpoklady sudcovskej spôsobilosti. 

Mali ste možnosť oboznámiť sa s podkladmi, áno, chcete k nim niečo uviesť. Ďakujem. 

Kontrolná komisia číslo 5 prijala jednomyseľne návrh stanoviska, že u sudcu Ladislava 

Bujňáka nezistila, že by mal obchodné, majetkové alebo finančné vzťahy s osobami 

z prostredia organizovaného zločinu a nemala preukázané skutočnosti, ktoré by nasvedčovali 

tomu, že nespĺňa predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, že funkciu bude 

naďalej, teda sudcu bude naďalej vykonávať riadne.  

Otváram rozpravu.  

Ľuboš Kunay.  

Rečník 3  

Za slovo. Chcem povedať, že v minulosti však ako člen previsného oddelenia Krajského súdu 

som mal možnosť.  

Rečník 1  

Koná.  

Rečník 3  

Trebišová, hoci súd je dobre riadený. Ja tam sa tak máte nejaký lajt motív, keby ste uspeli, 

čo by ste chceli ešte v ďalšom období zlepšiť alebo.  

Rečník 22  

Ďakujem pekne, v prvom rade pekný deň ešte raz.  

Povedal by som, že tá momentálne asi tá najväčšia výzva, čo nás čaká, je plánovaná 

rekonštrukcia budovy v rámci plánu obnovy a odolnosti, takže sme v procese projektového 

projektového, projektovej dokumentácie. Toto nám končí v januári, takže toto je to taká vízia, 

by som povedal, najväčšia, čo nás čaká, najväčšia, máme najväčšiu dispozičnú zmenu 

rekonštrukcie budovy súdov v rámci celého Slovenska. Takže v rámci roku 2 5, 2 6 by sme to 

mali stihnúť, takže toto je tak najväčšia výzva momentálne.  

Rečník 0  

Ďakujem pekne, Ľuboš. Ak ten silný pocit bol na základe exaktných faktov. Tak ma to len 

teší. Do rozpravy nie je nikto viac prihlásený, prečítam návrh uznesenia. Súdna rada 

Slovenskej republiky prijala v súlade s čl.  1 4 1 a ODS.  6 písmeno h Ústavy Slovenskej 

republiky a na základe návrhu kontrolnej komisie číslo 5 Súdnej rady Slovenskej republiky 

a po vykonaní dohľadu podľa §  2 7. H, C ODS.  1 zákona č.  1 8 5 roku 2 00 2  Z. z. o Súdnej 

rade Slovenskej republiky v znení neskorších predpisov. Stanovisko Ladislav Bujňák. 



Úspešný uchádzač vo výberovom konaní na funkciu predsedu Okresného súdu Trebišov 

dodržiava povinnosť sudcu spĺňať predpoklady sudcovskej spôsobilosti, ktoré dávajú záruku, 

funkciu sudcu bude vykonávať riadne. Hlasujme, prosím, teraz ďakujem. Hlasovalo všetkých 

15 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej republiky, za bolo 15, proti nebol nikto, 

nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté.  

Držím palce.  

Rečník 23  

Ďakujem pekne, majte sa, pekný deň a pekné sviatky.  

Rečník 0  

Podobne.  

No vysvetlím.  

Rečník 1  

Veď.  

 


